
sportvereniging arnhem en omstreken

april 2022



 
 
Boccia 
Sporthal Bethaniënstraat 
Bethaniënstraat 250
6826 TJ Arnhem
woensdagavond 19.00-20.00  alle leeftijden
Contact: Ed van den Engel
06-51467289
 
---------------------------------------------------------------------------
Recreatiesport 
Sporthal Bethaniënstraat 
Bethaniënstraat 250
6826 TJ Arnhem
Woensdagavond 19.00-20.00 alle leeftijden
Contact: Anja Velderman-Witte  026-3233230
Tonanja.velderman@gmail.com
 
 

alle sporten op een rij
Zwemmen 
Zwembad De Grote Koppel 
Olympus 29
6832 EL Arnhem
maandagavond
18.00 uur tot 19.00 uur zwemles diploma A, B
19.00 uur tot 19.45 uur zwemles diploma C
19.00 uur tot 19.45 uur wedstrijd trainingen en
medaille zwemmen
19.45 tot 20.30 uur recreatief zwemmen voor
verstandelijk gehandicapten
Contact: Ed van den Engel
06-51467289
zwemmen.isva@gmail.com
20.30 uur tot 21.15 uur zwemmen voor alle
leeftijden
Contact: Jopie Furtjes
Telefoon: 06-51030376
jopie2011@gmail.com
----------------------------------------------------------------------------
Zwemmen 
Zwembad Groot Klimmendaal 
Heijenoordseweg 5
6813 GG Arnhem
Woensdagavond 18.00-19.00 alle leeftijden
Contact: Joke Bosman
06-51563567
 
---------------------------------------------------------------------------
 
Zwemmen 
Zwembad Het Biljoenbad 
Gruttostraat 3
6883 CN Velp
Dinsdagavond 19.00 - 20.00 alle leeftijden
Bewegen en zwemmen
Contact: Chris Craanen  06-52359415
Donderdagavond 19.00-20.00 alle leeftijden
Contact: Frank van Klaveren  026- 443 3416 
---------------------------------------------------------------------------
Duiken 
Zwembad De Grote Koppel 
Olympus 29
6832 EL Arnhem
Maandagavond  20.30-21.15   vanaf 16 jaar
Contact: Didi Borkus  026-3334666
didi@arknoach.nl
---------------------------------------------------------------------------
Tafeltennis 
Sporthal Bethaniënstraat 
Bethaniënstraat 250
6826 TJ Arnhem
Woensdagavond 20.00-22.00 alle leeftijden
Contact: Janneke Pouw   026-3115848
jannekepouw073@gmail.com

Nieuwe leden
Betty Wennekes
Youssef Shamie
Suzaane Jeene
Dariya Dierdorp
Tyrone Marengo
Gabriella Beerdonk
Karsten Beerendonk
Lynda van Ijzendoorn

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Op 14 februari zijn er weer drie sporters geslaagd voor hun zwemdiploma! 

Agenda
Vrijdag 10 juni t/m zondag 12 juni Special
Olympics Nationale Spelen in Twente
Kijk op de website voor informatie over va
kantie en andere zaken
WWW.ISVA.NL
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Van de redactie
Dit eerste clubblad
van het jaar is een
extra dik nummer.
De notulen van de
vorige jaarvergade
ring plus het jaarver
slag van 2021 staan

erin.
En er is ook nog plaats voor een woordzoeker.
Veel leesplezier!

2 Alle sporten op een rij
3 van de voorzitter
4 Agenda ALV 2022
5 Verslag ALV 2021
7 Jaarverslag 2021
11 Frank van Klaveren 30 jaar lid
12  Brief van de ISVA voor Wouter
13  Arno bij burgemeester Marcouch
14 Woordzoeker, Henrianne en

Anna geslaagd
15 Sponsoractie

COLOFON
REDACTIE:
Geerten van Beek, Jopie Furtjes, Peter van
Ham
 
REDACTIE ADRES:
P.  van Ham, 
Veerweg 4, 
6862 VW Oosterbeek.
 
Het volgende nummer komt half sep
tember uit.
Kopij daarvoor moet voor 1 september
binnen zijn.
 
Iedereen die wel een emailadres heeft
zonder dat te hebben doorgegeven
aan de administratie wordt, in verband
met alle berichtgeving van maatrege
len, dringend verzocht dit door te geven
aan: isva.voorzitter@gmail.com
 
Wilt U het magazine digitaal ontvan
gen? 
Stuur dan een E-mail naar: 
redactie.isva@gmail.com

Van de Voorzitter
Hoera we konden half januari weer sporten.
Sommigen vonden het nog een beetje span
nend maar veel sporters hebben zich weer uit
geleefd.
Wie ook intussen hard gewerkt hadden waren
Henrianne en Anna. Zij waren op cursus voor
zweminstructeur en hebben dat ook met een
diploma afgesloten. Bovendien heeft Anna ook
haar certificaat behaald bij de NRZ en mag ze
dus bij het diploma zwemmen examinator zijn.
Frank heeft zijn licentie keurig verlengd. Samant
ha is inmiddels gestart met de opleiding en een
nieuwe vrijwilliger bij zwemles, Dariya, gaat in mei
starten met de opleiding. Daarmee dus veel
deskundigheid in het zwembad bij de zwemles
sen.
Gezien alle bijzondere dagen, 18 april, 27 april,
4 en 5 mei, 26 mei en 6 juni gaan sportavonden
niet door. Houd de website in de gaten want daar
staat alles op.
Begin april is weer de collecteweek van het fonds
Gehandicaptensport. Zoals gebruikelijk doen wij
de sponsorweek. We hopen weer veel binnen te
halen want de helft van de opbrengst is voor de
ISVA.
Op 12 mei zal de Algemene Ledenvergadering
zijn. De zaal is open om 19.30 uur en om 20.00
uur starten we. Natuurlijk is er iets lekkers bij de
koffie/thee. Voor de agenda zie verderop in dit
clubblad.
We gaan aan het eind van het seizoen een
barbecue avond organiseren voor de vrijwilli
gers. We hebben een trouwe groep werkers en
na twee jaar willen we als bestuur weer iets bij
zonders voor hen doen. De voorbereidingen zijn
in volle gang.
De zomervakantie is dit jaar van 29 juli tot en met
4 september. Per groep kunnen er aparte afspra
ken gemaakt worden.
Iedereen veel plezier met sporten
 
Groet
Ed van den Engel

3



       
 
 
 
 
 

Aan: de leden van ISVA       
 
Hierbij nodig ik u uit voor de:    
 
Algemene Ledenvergadering 2022 van ISVA. 
 
Datum  :     12 mei 2022  
Locatie :   Mariendael school 
Adres :   Middachtensingel 12, 6825 HN Arnhem 
Aanvang:   20.00 uur, zaal open 19.30 uur (ontvangst met appeltaart) 
 
AGENDA: 
 

01. Opening 
02. Huldiging jubilarissen  
03. Mededelingen en ingekomen stukken 
04. Notulen Algemene Ledenvergadering 2020 en 2021 
05. Jaarverslag 2021 
06. Verslag kascontrolecommissie 
07. Verkiezing lid kascontrolecommissie, 
08. Presentatie van bijzondere aanpassingen voor mensen met een beperking  

door Peter van Ham. 
 

09. Pauze  
 

10. Presentatie van Joelle 
11. Jaarrekening 2021 en begroting 2022. Vooruitzicht voor 2023 
12. Mededelingen uit de groepen of van de leden. 
13. Wat verder ter tafel komt/ Rondvraag. 
14. Sluiting.  
 

Ed van den Engel 
Voorzitter. 
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Verslag van de algemene ledenvergadering op 12 oktober 2021 

Aanwezig: het voltallig bestuur en Didi, Raoul, Paul en Jopie 

Opening door de voorzitter. 

Dit is een bijzondere ALV omdat die gaat over de jaren 2019 en 2020. Door de 

coronapandemie hebben we de afgelopen anderhalf jaar geen ALV kunnen houden.  

 

Afmeldingen  

Sien, Joost, Joëlle, Joke, Janneke en Martin en Anja. 

 

Presentatie 

 Er is een film gemaakt over de zwemlessen bij de ISVA. Die staat op de website. 

Samen met de film van duiken en de link naar de landelijke boccia vereniging, geven ze een 

aardig beeld wat er zoal gebeurt binnen de ISVA. De presentatie is bedoeld als uitnodiging 

voor andere groepen om een filmpje te gaan maken over hun activiteiten. 

Er zijn geen mededelingen of ingekomen stukken. 

De notulen en de jaarverslagen geven geen aanleiding tot opmerkingen. 

 

Verslag van de kascommissie 

 Jopie heeft deelgenomen aan de kascontrole samen met Willemien. Zij hebben 

uitgebreid getoetst wat er financieel allemaal gebeurd is. Zij konden geen onregelmatigheden 

vinden en alles was correct. De commissie stelt de vergadering voor om het gehele bestuur 

decharge te verlenen. De vergadering gaat akkoord. Een hartelijk dank aan de commissie. 

Voorgesteld voor volgend jaar wordt Jopie en de reserve van dit jaar Anja. 

Als reserve lid zal Paul gevraagd worden.  

 

2e presentatie 

 Vervolgens geeft Peter van Ham ons een beeld van zijn boeiende en diverse 

werkzaamheden. Dat varieert van grootse landelijke projecten tot heel simpele toepassingen 

voor mensen met een beperking.  

 

Nieuw bestuurslid 

 Door het vertrek van Riny van de Broek ontstond er een vacature voor een 

bestuurslid. Omdat we streven naar minimaal 5 bestuursleden zijn we op zoek gegaan en we 

presenteren Peter van Ham die bereid is gevonden om zitting te nemen in het bestuur. Hij 

wordt met algemene stemmen goedgekeurd door de ALV en zal de ledenadministratie gaan 

beheren. Opgemerkt wordt dat de functie van secretaris nog vacant is. Die wordt nu 

gecombineerd uitgevoerd door de voorzitter.  

 

Jaarrekening 2020 en begroting 2021 en 2022. 

 Er zijn twee boekjaren die we bekijken. Door de corona periode zijn de inkomsten en 

uitgaven flink door elkaar geschut. We hebben minder huurkosten gemaakt en daardoor 

hebben we ook korting gegeven in de contributie voor de leden. In 2019 hadden we een klein 

verlies en in 2020 een iets grotere winst. Zoals het er nu naar uitziet zal 2021 weer 

afgesloten worden met een positief saldo van 4.000 euro. Voor 2022 wordt een klein verlies 

verwacht. 
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We hebben als bestuur gekozen om geen contributieverhoging door de voeren in januari 

2022. Tijdens de volgende ALV zal opnieuw bekeken worden of een verhoging van 

contributie nodig is. Opgemerkt wordt dat we een post opleiding hebben opgevoerd die 

mogelijk bij de stichting Vrienden voor subsidie zal worden voorgedragen. 

In totaal hebben we ongeveer 10.000 euro in kas.  

 

Er worden aan aantal subsidiemogelijkheden besproken waar we al gebruik van maken. 

Afgesproken wordt dat we een advertentie zullen plaatsen in het clubblad waarbij leden 

wordt opgeroepen om via de bekende statiegeld contact te leggen via lokale supermarkten. 

 

Mededeling uit de groepen 

 Het duiken kent een constante groep deelnemers 

 Bij tafeltennis kon helaas het schuif tafeltennis niet doorgaan omdat de twee 

aanmeldingen die we oorspronkelijk hadden zich toch hebben teruggetrokken. De 

voorbereidingen zijn zover gedaan dat we het snel weer kunnen opstarten. Er wordt 

deelgenomen aan toernooien 

 De opmaak van de folder heeft een update gekregen en wordt kosteloos beschikbaar 

gesteld (500 stuks door dochter van Theo!). 

De zwemgroepen zijn aardig vol. 

Bij Boccia zijn nu 4 vrijwilligers. Het aantal sporters loopt licht terug. Er wordt 

deelgenomen aan een toernooi. 

Er is dit jaar één stagiair. Relatie met het CIOS blijft lastig.  

 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering nadat hij Paul bedankt heeft 

voor de gastvrijheid en de ondersteuning.     

 

woensdag 13 oktober 2021. 
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Jaarverslag 2021 
 

Ook in 2021 zijn we weer geconfronteerd met de gevolgen van 

de Coronacrisis. Veel sporters hebben we helaas teleur moeten 

stellen omdat we natuurlijk de regels van de regering moesten volgen. Vlak voor de 

zomer mochten we weer. 

In de zomer is nog een poging gedaan om zwemmers de gelegenheid te geven om te 

komen zwemmen. Maar de meeste vrijwilligers en sporters  waren blij dat we weer van 

alles konden doen, zoals vakanties en dergelijke afspreken. Dus lukt het helaas niet 

om in de zomer extra te zwemmen. Eind augustus mocht het weer starten. Wel nog 

met gebruik maken van de 3G QR-code. Dat heeft eigenlijk weinig problemen 

opgeleverd. Toch waren er nu nog veel sporters die sporten te onveilig vonden. Zij 

kozen ervoor om thuis te blijven. Vanwege de beperkte mogelijkheden is er drie 

maanden geen contributie geïnd. 

Een goed bericht kwam uit Velp omdat het nieuwe Biljoen bad in januari beschikbaar 

kwam. Twee zwemgroepen, die van de dinsdag en donderdag, konden plannen maken 

om te verhuizen. Voor beide situaties was sprake van een groter bad met meer 

mogelijkheden. Bovendien is dit bad voor veel sporters veel dichterbij. Dat heeft dan 

ook als resultaat gehad dat deze groepen goed gevuld zijn inmiddels. De groep van 

de woensdagavond in Klimmendaal is op die plaats en tijd gebleven. Door de spreiding 

van locaties betekent dit dat we voor geheel Arnhem en de buurgemeenten we goed 

bereikbaar zijn om te kunnen zwemmen.  

Ook de nieuwe hal in de Bethaniënstraat voor Boccia, Recreatiesport en Tafeltennis 

voldoet goed. Er is veel ruimte en de voorzieningen zijn voldoende.  

We konden in 2021 helaas weer geen toernooien organiseren. Het zal veel moeite 

kosten om vrijwilligers te mobiliseren als er weer toernooien verantwoord 

georganiseerd kunnen worden. 

Na de melding van Riny van der Broek dat zij wilde stoppen met haar werkzaamheden 

in het bestuur is Peter van Ham bereid gevonden zitting te nemen in het bestuur. We 

missen door haar vertrek meer dan 20 jaar ervaring en historisch besef binnen de 

vereniging. Zij heeft op vele plaatsen haar steentje bijgedragen aan onze vereniging 

Secretaris 

Het bestuur heeft regelmatig vergaderd. In veel gevallen via internet. De hoge 

frequentie was nodig om beslissingen te kunnen nemen vanwege de veranderingen in 

maatregelen die de regering over de Corona epidemie. 

 

Ed van den Engel   Voorzitter en secretaris 

Theo Weimar   Penningmeester 

Peter Kusters   2e Penningmeester 

Peter van Ham   Ledenadministratie 

Ine Israel    Stage coördinator 
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Penningmeester 

Het financieel jaarverslag 2021 

  Resultaatlijst 2021   
     
kosten   opbrengsten  
Huur Lokaties  €       -9.814,21   Contributies leden  €       18.027,00  
Spelmateriaal + Onderhoud  €          -253,45   Bijdragen Donateurs  €           390,00  
Deelname Toernooien  €            -50,00   Bijdragen Gemeenten  €       10.119,10  
Vergoeding leiding & vrijwilligers  €       -2.613,40   Bijdragen Sponsors  €           986,20  
Reiskosten Leiding & Vrijwilligers  €          -689,16   Opbrengst advertenties Clubblad  €           125,00  
Licentiekosten  €            -96,50     €  29.647,30  
Overige kosten sporters  €          -109,78     
Kantoor en Telefoonkosten  €            -40,00     
Representatiekosten bestuur  €          -348,60     
Drukkosten clubblad  €       -1.838,16     
Verzendkosten Clubmagazine  €          -756,04     
Bestuurder aansprakelijkheid 
verzekering  €            -75,00     

Bankkosten  €          -428,21   resultaat  €    9.496,62  
Portokosten  €            -91,00     
Computer- en Administratiekosten  €          -108,90     
Contributies en abonnementen  €       -2.838,27     

  € -20.150,68     
 

Ook in 2021 hebben we weer te maken gehad met alle corona maatregelen en 

daardoor de beperkte sportmogelijkheden. Dat was voor het bestuur reden om drie 

maanden lang geen contributie te berekenen. Iets wat begin 2022 ook weer zal 

gebeuren vanwege het missen van de sportmogelijkheden in december en januari.  

We waren natuurlijk reuze verheugd dat de verhuurders ons geen rekening stuurden 

voor de gemiste sportactiviteiten. Uiteraard vielen ook de uitgaven voor vrijwilligers 

daardoor laag uit. Andere kosten bleven gewoon door lopen. Zoals gezegd de 

inkomsten uit contributie vallen lager uit. Ook het niet doorgaan van de sponsoractie 

tijdens de collecteweek van het Fonds Gehandicaptensport zorgde voor lagere 

inkomsten. Maar al met al moet gezegd worden dat we er financieel goed zijn 

uitgekomen. Mede door een geslaagde statiegeld actie via de COOP. Dit positief 

resultaat is welkom omdat we vele jaren ingeteerd hebben op onze reserves. Het 

betekent dat we voorlopig niet hoeven na te denken over de hoogte van de 

contributies. Iets wat de sporters fijn zullen vinden. 

De vooruitzichten voor 2022 zijn dus goed. We hopen veel te kunnen sporten en ook 

hopen we in het najaar weer ons zwemtoernooi te kunnen houden.  

 

Ledenadministratie 

Ook dit jaar zijn er sporters geweest die niet meer durfden te sporten. Als kwetsbaren 

lieten ze het sporten maar even voor wat het is. Overigens zorgde dat niet voor heel 

veel opzeggingen om die reden. Het aantal leden op 1 januari 2021 was 220.  
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Stage coördinatie 

In het schooljaar 2020-2021 hadden we vijf stagiaires van het Cios Arnhem. Zij hebben 

een mooie stage gehad in het zwembad en bij tafeltennis, boccia en recreatiesport. 

Helaas konden zij tijdens de eerste Lock down natuurlijk ook geen stagelopen, maar 

uiteindelijk hebben vier van de vijf hun stage met een voldoende kunnen afsluiten. 

Lastig was dat ze geen afscheid konden nemen van de sporters, omdat er voor de 

zomervakantie nog niet gesport werd. 

De vijf stagiaires waren erg enthousiast en ook weer geplaatst op het zwembad en bij 

tafeltennis, boccia en recreatiesport. Een van de stagiaires heeft zelf een lichamelijke 

beperking, maar is wel topsporter. Wij hopen dat hij daarmee ook een inspiratie kan 

zijn voor onze sporters. De andere stagiaires hebben veelal gekozen voor de 

studierichting “aangepast sporten”. Zij leren bij onze vereniging om sporters met een 
beperking enthousiast te maken en om de oefeningen waar nodig aan te passen. 

Helaas heeft zich voor het nieuwe seizoen, 2021-2022, maar een stagiair gemeld.  

Berichten uit de groepen. 

 

Maandagavond 

Zwemles 

De zwemlessen hadden behoorlijk te lijden onder de onderbrekingen in de lessen. 

Daardoor kennen we nog steeds een forse wachtlijst (wachttijd ongeveer anderhalf 

jaar). Toch konden aan het eind van het jaar 5 kinderen met een beperking laten 

afzwemmen.  

Wie ook voor het C diploma ging was een van de zwemlesgevers die haar C diploma 

nodig heeft voor haar diploma zwemlesgever! Zij en een andere vrijwilliger hebben een 

scholing gevolgd om zich verder te verdiepen in de benodigde vaardigheden. Daarmee 

blijven we werken aan de kwaliteit van onze zwemlesgevers en onze zwemlessen.  

Helaas hebben we afscheid genomen van Marga en Willemien. Willemien was met 34 

“dienstjaren” jarenlang een rots in de branding voor de zwemlessen!  

 

Groepen 

De andere zwemgroepen van de maandag hebben erg te lijden gehad van de dreiging 

die van de besmettingen uitgaat. Angst en verbod van de woongroepen van de 

sporters maakten dat het aantal deelnemers tijdens de avonden dat het zwemmen wel 

mocht fors afnam. Voor de sporters die wel mochten en kwamen, was het plezier er 

niet minder om. Ook in de tijden dat er bijvoorbeeld niet gedoucht mocht worden. 

 

Duiken 

Het jaar 2021 was een roerig jaar, wel trainen - niet trainen en zo ging het maar door. 

Zowel voor de deelnemers als de leiding was dit een lastige situatie. Toch bleven we 

met de groep regelmatig in contact via de groeps-app. 

Tijdens de training werd er altijd gezwommen met de basisuitrusting om zoveel 

mogelijk de technieken te blijven behouden, ook hebben we nog met perslucht kunnen 

zwemmen wat voor veel deelnemers altijd iets extra’s is. 
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Onze jaarlijkse activiteit, naast de trainingen, hebben we kunnen waarmaken. 

We zijn een middag gaan zeilen in Giesbeek bij een organisatie waar mensen met een 

beperking kunnen zeilen genaamd:”Sailability”. Het was een groot succes, prima weer 

en 2 deelnemers hebben het plan om daar ook af en toe te gaan zeilen. 

De afsluiting van het jaar hebben we via zoom gehouden om even iedereen te kunnen 

zien en te spreken, waarbij we uitkijken dat we in 2022 weer kunnen trainen. 

Het deelnemersaantal en alle vrijwilligers is stabiel gebleven. 
Ondanks het roerige jaar hebben we toch veel leuke momenten gehad. 
 

Dinsdagavond 

De dinsdaggroep heeft een forse groei gekregen sinds de verhuizing naar het 

Biljoenbad in Velp. Een mooi bad en het moet gezegd worden een heel 

klantvriendelijke organisatie. Voor een aantal sporters was de kortere afstand tot hun 

woonomgeving reden om over te stappen. Zo ging er een groepje van de 

maandagavond naar de dinsdagavond. De groep is nu nagenoeg vol. 
 

Woensdagavond 

De zwemgroep van Klimmendaal heeft er nadrukkelijk voor gekozen dat ze in dit bad 

willen blijven. Gezien de spreiding van sportlocaties over Arnhem lijkt dat het bestuur 

ook een goede keuze. Er is inmiddels een vrijwilliger gevonden die Joke bij zal staan 

op de wekelijkse woensdagavonden. Er zijn wat sporters overgekomen van de 

donderdagavond groep sinds hun verhuizing naar het Biljoenbad. 
 

Boccia 

Boccia kent een kleine maar trouwe groep sporters. Het aantal vrijwilligers is wat 

uitgebreid, zodat we met gemak 10 sporters kunnen assisteren. Peter van de Broek 

heeft helaas zijn activiteiten moeten neerleggen om gezondheidsredenen. 
 

Recreatiesport 

Recreatiesport heeft een beperkte groep sporters die veel plezier hebben in het 

sporten en in de onderlinge contacten. Ook voor deze tak van sport zijn we nog op 

zoek naar een tweede vrijwilliger om de kwetsbaarheid in deze groep te verkleinen en 

in verband met het 4 ogen beginsel. 
 

Tafeltennis 

Tafeltennis mag zich weer in een stijgende interesse verheugen ondanks de 

landelijke beperkingen. Dat kunnen de drie huidige vrijwilligers met gemak aan. 

Zeker omdat een aantal sporters actief meehelpen bij opbouw en afbraak van de 

tafels. We hebben inmiddels de voorbereidingen getroffen om schuiftafeltennis 

mogelijk te maken indien zich sporters melden. 
 

Donderdagavond 

De donderdag zwemgroep heeft de beslissing genomen naar het gerieflijker 

Biljoenbad te gaan. Een aantal sporters die liever in de buurt bleven zijn overgestapt 

naar de woensdagavond 
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30 jaar ISVA voor Frank van
Klaveren
Wat is het leuk om bij deze vereniging les te
geven.
Door Arno kwam ik er achter dat ik dit jaar 30 jaar
doe. Hij kwam namelijk ook in 1992 bij de ISVA
zwemmen in zwembad De Ijselvliet.
Arno en Pascal, wat een mooi stel bij elkaar! Bij
een programma van Omroep Gelderland waren
zei onze ronde missen. Vele zwemtoernooien
samen beleefd. 
Inmiddels heeft Willemien afscheid genomen, ik
heb veel van haar geleerd. Bedankt hiervoor
Willemien!
In een verder verleden hadden we ook de ISVA
sportkampen. Dat was een hele happening en
heel gezellig. 
Ik vind het heel fijn dat er nu een jongere garde
bij is gekomen. Waarvan Anna en Henrianna het
diploma zwemonderwijzer onlangs hebben ge
haald. Binnenkort Samantha ook? 
Het blijft leuk om kinderen (toch ook vaak) te zien
afzwemmen. Hiervoor was ik de laatste 4 jaar de
verantwoordelijke. Samen met mij heeft Anna nu
ook dit certificaat, examinator nationale zwem
diploma's. 
Er is nog onveranderd een wachtlijst. Dus we zijn
nog lang niet klaar bij de ISVA. Tot slot wil ik op
merken dat ik het vrijwilligerswerk bij de ISVA zo
leuk vind vanwege de diversiteit in de handicaps.
Dat maakt het extra boeiend.
Groet Frank van Klaveren
 

Nieuwe wagen
Bijna elke maand heeft de duikgroep een trai
ning met duikflessen. De apparatuur daarvoor
staat in een ander gedeelte van het zwembad.
Om deze spullen te verplaatsen maken we ge
bruik van een wagen. Deze was weer aan ver
vanging toe omdat het snel roest in de natte
zwembadomgeving. Daarom hebben we deze
keer een roestbestendige wagen gekocht.
Daar zijn we heel blij mee !!

Advertentie
Te koop gebruikte wagen

•   Niet veel kilometers gereden
•   Altijd binnen gestaan
•   4 wielen
•   Inklapbare hendel
•   Kleur rood
•   (zonder duikfles)
•   Tegen elk aannemelijk bod
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Brief van de ISVA 
 

Op een donderdagavond kreeg ik een trilling op mijn mobiele telefoon. 
Dat was een verzoek van Wouter voor een groepsgesprek van de duikclub. Na het 
openen was Wouter duidelijk te horen en even later sloten ook Tiny, Jeroen en Jibbe 
aan. Nu bleek dat Wouter alleen mij wilde spreken dus de anderen hingen op. 
Na nog wat pogingen had ik eindelijk contact met Wouter. Hij had een vraag over 
een brief die hij had ontvangen van de “IVSA". Na een beetje doorvragen had hij echt 
een brief in de brievenbus gekregen “met handtekening”. Zijn moeder was niet in de 
buurt maar ineens ging er een lampje bij me branden: alle sportleiders hadden 
namelijk een E-mail gekregen over de sponsoractie. 
Dus ik vraag of het daar over ging en dat bleek het geval. Meteen aan hem gevraagd 
of hij mee deed en met welke oefening hij geld wilde ophalen. Die vraag was te 
moeilijk maar omdat ik weet dat Wouter heel ver onderwater kan zwemmen stelde ik 
dat voor. Dat was helemaal prima en we zouden dat op de maandagavond met de 
rest van de deelnemers bespreken. 
 

Later op de avond toch maar de moeder van Wouter opgebeld met dit verhaal. Haar 
mond viel open van verbazing: “heeft hij jouw opgebeld?”. Wouter kan namelijk niet 
lezen en getallen zeggen hem helemaal niets. Als de opdracht is om 4 banen te 
zwemmen zwemt hij net zo veel als de andere, dat is wel gemakkelijk. 
 

Nu bleek dat op de telefoon van zijn moeder onze groepsapp staat met de afbeelding 
van duikers. Wouter heeft daar bewust op gedrukt en toen de telefoon-icoon 
ingedrukt (dat symbool kent hij wel).  
Maar hoe zat dat nu met de brief? Zijn moeder had inderdaad een brief van de ISVA 
gekregen. Omdat Wouter altijd de post uit de brievenbus haalt herkende hij het logo 
en belde dus meteen mij (ons) op. Dat de brief over iets anders ging dan de 
sponsoractie was mijn fout, ik had de verkeerde vraag gesteld. 
 

Moraal van dit verhaal: als je niets van letters of cijfers begrijpt kom je met 
afbeeldingen van duikers, telefoon, ISVA-logo en handtekening heel ver. En het 
belangrijkste dat Wouter heeft is lef, initiatief en durf !! 
 
Peter van Ham  
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Arno brengt een bezoek aan burgemeester Marcouch van Arnhem 
 

Arno werkt 24 uur per week met gedeelde loonwaarde bij AH Oosterbeek. Vanwege zijn 

afstand tot de arbeidsmarkt wordt hij hierbij begeleid door een jobcoach van Driestroom. De 

jobcoach ondersteunt Arno bijvoorbeeld bij het begrijpen van afspraken op het werk en 

bespreekt samen met Arno en de werkgever wat mogelijk en reëel is qua werkzaamheden. 

Als er veranderingen aankomen, volgt de jobcoach hoe Arno met deze veranderingen 

omgaat en stuurt bij waar nodig. Het geeft Arno rust, dat hij zijn verhaal altijd kan delen met 

de jobcoach. Bij AH Oosterbeek is Arno specialist in het vullen van de vriezer. Maar ook over 

spiegelen, vakken vullen en ordenen is Arno enthousiast. Hij is een graag geziene 

werknemer en voor de klanten een vertrouwd gezicht. Arno werkt in het najaar van 2022 

namelijk al 20 jaar binnen dit filiaal!  

 

 

Begin dit jaar heeft Arno een brief geschreven aan burgemeester Marcouch van Arnhem. In 

de brief beschreef Arno op zijn manier zijn zorgen over corona, de crisis, de rellen, de 

hulpverleners en de ondernemers (zijn opa was ook ondernemer, schreef hij). Ook nodigde 

Arno de burgemeester uit om bij hem koffie te komen drinken. Het gevolg van deze brief was 

dat Arno door burgemeester Marcouch uitgenodigd werd om bij hem koffie te komen drinken 

op het Stadhuis in Arnhem. Op vrijdag 18 maart was het zover. Arno bracht op deze ochtend 

samen met zijn ouders een bezoek aan burgemeester Marcouch. Ze werden hartelijk 

ontvangen door de burgemeester in zijn werkkamer. 

 

Arno: “Het was een hele leuke ontmoeting met een hartelijke man. Eerst kregen we een 
korte rondleiding door het Duivelshuis, waar burgemeester Marcouch zijn werkkamer heeft. 

Dit is het enige stukje van het oude stadskasteel dat over is gebleven na de gevechten in 

WOII rond de brug in Arnhem. Daarna hebben we samen koffie gedronken en kon ik hem 

vragen stellen. Ik heb vragen gesteld over bijvoorbeeld zijn ambtsketen en zijn Marokkaanse 

roots. Het was een leuk gesprek. Vooraf was ik wel een beetje zenuwachtig, maar eenmaal 

binnen was ik snel relaxed.” 
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Henrianne en Anna geslaagd
Henrianne en Anna zijn ge
slaagd voor hun certificaat
Lesgever zwem-ABC. Zij mogen
kinderen en volwassenen
opleiden voor deze diplo
ma’s.
Zij vertelden mij dat ze in de
afgelopen grote vakantie
samen gestudeerd hebben.
Zij hebben stage gelopen op

hun “eigen” maandagavond.
Een knappe prestatie: van harte gefeliciteerd!

Woordzoeker jaarvergadering 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

0 administratie 0 jaarvergadering 0 redactie 
0 agenda 0 jubilaris 0 rondvraag 
0 bestuur 0 leden 0 secretaris 
0 boccia 0 locatie 0 sluiting 
0 clubblad 0 mededeling 0 sponsoren 
0 diploma 0 opening 0 stage 
0 duiken 0 pauze 0 tafeltennis 
0 huldiging 0 penningmeester 0 voorzitter 
0 isva 0 recreatief 0 zwemmen 

 

 

 

F J U F E I T A E R C E R C P E W L 

S R E D A C T I E R P X I G W A B R 

E H S L S R L O I E D H S N W J G Y 

C Y I Q P D Y P G T D R L I A A V P 

R N R B O L I E N S S N U R A J S V 

E W A O N A I N I E P E I E V U S C 

T H L C S G K I G E U M T D S K I R 

A D I C O N O N I M M M I A I V N O 

R I B I R I R G D G T E N G X O N N 

I P U A E L U E L N N W G R G O E D 

S L J F N E U I U I E Z P E M R T V 

X O N L S D T T H N D A J V E Z L R 

I M E E B E S A P N E C I R S I E A 

O A K G J D E C T E L N D A N T F A 

L P I A V E B O V P F D Q A M T A G 

O J U T Q M C L Y P X K O J O E T Q 

X I D S J C D A L B B U L C F R J D 

H S A G E N D A U H E Z U A P F J L  
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BESTUUR 

 

 

Voorzitter: 
 
Ed van den Engel 
Sweelincklaan 13 
6815 BD Arnhem 
06-51467289 
isva.voorzitter@gmail.com 
 
----------------------------------------------------------------- 
Secretaris:  
 
Ed van den Engel 
Sweelincklaan 13 
6815 BD Arnhem 
06-51467289 
isva.secretaris@gmail.com 
 
 
----------------------------------------------------------------- 
Penningmeester: 
 
Theo Weimar   
 
 
 
isva.penningmeester@gmail.com 
 
----------------------------------------------------------------- 
2e Penningmeester: 
 
Peter Kusters 
 
 
isva.penningmeester2@gmail.com 
 
 
------------------------------------------------------------------ 
Ledenadministratie: 
 
Peter van Ham 
Veerweg 4 
6862 VW Oosterbeek 
06- 272 66 375 
isva.leden@gmail.com 
 
 
------------------------------------------------------------------ 
Stage Coördinator: 
 
Ine Israel 
 
06-23 66 61 71 
 
isva.stage@gmail.com 
 
------------------------------------------------------------------ 
 
 
 
 

 
 

Contributietarieven per maand
(jaar 2020)
 
Tot 18 jaar                           14,=
Vanaf 18 jaar                      14,=
Per extra sport                       2,50
 
Opzegtermijn is 1 maand.
 
Leden met een GelreCard kunnen in aanmer
king komen voor reductie.
 
Giro voor contributie en donateurs:
NL58INGB0001559803
t.n.v. ISVA te Arnhem
 
 
De ISVA kent donateurs. Deze steunen de vere
niging financieel. Mocht U een nieuwe donateur
vinden, dan is hij of zij zeer welkom.

Historisch overzicht
De ISVA is opgericht op 30 oktober 1967, in okto
ber bestaan we dus 55 jaar.
Dit is een weergave van het aantal leden in de
afgelopen 55 jaar.
 

Er is nog plaats
Op dit moment hebben we 220 leden.
Bij de laatste bestuursvergadering bleek dat
er nog plaats is voor een paar sporten:
Bij Boccia is nog plaats voor 2 deelnemers.
Ook bij het tafeltennis is nog plaats voor 10
leden.
Op de maandagavond zijn nog nieuwe zwem
mers welkom van 20.30 tot 21.15 uur.
En op donderdag is nog plaats voor 6 zwem
mers in het Biljoenblad van 19.00 tot 20.00
uur.
Verder zijn we nog op zoek naar begeleiders
voor het tafeltennis en een instructeur voor
het duiken.
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www.editoo.nl

Indien onbestelbaar retour: Croydonplein 306, 6831 LJ Arnhem


